
 
 
 

  
 
 
 

 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere Skolebestyrelsen 

Referent Karen 

Fraværende Bo, Trine, Jesper, Noah 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af referat 

Ref Godkendt 

2 Elevråd 

Ref Skolebestyrelsen siger tusind tak for hjælpen til elevrådet i forbindelse med 
demonstrationen foran Rådhuset og fordi elevrådet bar så meget med og var 
forgangspiger/drenge. 
Skolebestyrelsen drøftede brugen af e-cigaretter m.m. 
Skolebestyrelsen opfordrer til en kampagne, hvor der skrives fælles ud med 
henvisning til skolens princip. Herefter opfølgning af klasselæreren, hvor det 
tydeliggøres, at det ikke accepteres på skolen. 

Elevrådet har forhandlet 14.500 kr. på børnebyrådsmøde til legeredskaber. 
Elevrådet skal i næste skoleår tage fat i antimobbestrategien. 

3 Lokalrådets trafikkampagne 

Ref Kulturrådet vil dele flyers ud inden kulturnatten. Der vil være en bod på 

kulturnatten hvor man bl.a. kan komme og sætte grønne og røde nåle på et kort 
alt efter hvor de udsatte steder er. Der vil være en kampagne i efteråret hvor der 
vil være brug for skolens opbakning. Et ville være godt at lægge kampagnen op 
ad ” alle børn cykler ”14-17.9. Rasmus kommer med oplæg. 

Ønske om fast trafikkampagne, som 5. årgang står for. Dette arbejdes der videre 
med. 
 

4 Møde med forældrerådene – tidspunkt og indhold 

Ref De nyvalgte forældrerådsmedlemmer inviteres med på SKB-møde 1 time i 
sep/okt, hvor de får information og samtale om samarbejdet med 
skolebestyrelsen, gensidige forventninger og ønsker. 
Punkter:  

- Trafikforhold/kampagne omkring skolen 
- Tilbageblik på året 
- Skolens principper og politikker – hvordan får vi dem ud at leve? 

 
Den 14. juni kl. 18.30-20.00 – med tilmelding. 
Rasmus formulerer invitation til AULA. 

Herefter skolebestyrelsesmøde fra kl. 20-21. 

5 Aktuelt til/fra byrådet – se bl.a. Politisk dagsorden pkt. 144 

Ref Rasmus orienterede om indholdet på de sidste SBF-møder. 

- Tildelingsmodellen i høring 
- SP-struktur i høring 

- Merforbrug i kommunen 
- Skolernes ferieplan er revideret 

ØU afholder ekstraordinært møde på tirsdag, hvor de skal beslutte anbefalinger til 
modgående foranstaltninger ifm kommunens merforbrug. 
Mindreforbruget fra 2022 og SP-tilbageløbet er i spil. Herudover udsættelse af 
renovering af 10. klasses bygning. 

 
Orientering om ”Sammen om skolen”. 

6 Info fra skolen (bl.a. budget status, teststrategi, FO mål og indholdsbeskrivelse, 

https://dagsordener.gribskov.dk/vis?id=8b1bfc94-bc3c-4511-a8e6-8cb91a137647
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udviklingsfokus næste skoleår – herunder struktur) 

Ref Karen gav status på økonomien. 
Der skal udarbejdes en lokalteststrategi ift. læse og matematiktests. Vejlederne 

og fagudvalgene er i gang med at udarbejde denne, og den vil blive forelagt SKB 

på et senere tidspunkt. 
Lene orienterede om status på FO mål og indholdsbeskrivelsen. 
Udviklingsfokus for kommende skoleår: Børnesyn og læringssyn. 
Der bliver arbejdet med en opblødning på de tre afdelinger: indskoling, mellemtrin 
og udskoling, så at eleverne ikke får total-lærerskift i overgangene. Dette kommer 
bl.a. også til at påvirke skolens mødestruktur. SKB vil løbende blive orienteret om 
denne udvikling. 

7 Evt. 

Ref  

8  

Ref  

 
 
 
 

 

 


